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Kern mededeling: 

U wordt gevraagd kennis te nemen van bijgaand memo, waarin het proces, de 
daaruit voorkomende acties en het vervolgtraject ten aanzien van de bereikbaar
heid van het Evenemententerrein Walibi zijn beschreven. 

Mededeling: 

Er is sprake van verkeershinder tijdens de grote evenementen op het terrein van 
Walibi. In 2017 is door de Provincie Flevoland een onderzoek uitgevoerd in nauw 
overleg met de gemeente Dronten. Ook bestuurlijk was er in 2017 in toenemende 
mate een gevoel van urgentie om de problematiek op te lossen. In januari 2018 
heeft een en ander geleid tot een eerste set afspraken om de bereikbaarheid van 
het Evenemententerrein Walibi te verbeteren. De uitkomsten van het traject zijn 
vastgelegd in bijgaand memo. 
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Inleiding 

Er is sprake van grote verkeershinder tijdens de grote evenementen op het terrein van Walibi. In 
2017 is door de provincie Flevoland een onderzoek uitgevoerd in nauw overleg met de gemeente 
Dronten Ook bestuurlijk was er in 2017 in toenemende mate sprake van een gevoel van urgentie om 
de problematiek op te lossen. In januari 2018 heeft een en ander geleid tot een eerste set afspraken 
om de bereikbaarheid van het Evenemententerrein van Walibi te verbeteren. 

Proces 

Gedurende 2017 is in nauw overleg met De Opwekking, Defqon, Lowlands en Walibi door de 
Provincie Flevoland een onderzoek uitgevoerd. Hierbij is tijdens de verschillende grote 
evenementen verkeersonderzoek uitgevoerd. De resultaten hiervan zijn getoetst aan de ervaringen 
van de organisatoren van de evenementen, waardoor een goed beeld is ontstaan van de feitelijke 
(oorzaken van) de optredende verkeersoverlast. Die organisatoren onderkennen niet alleen de 
verkeershinder, maar hebben zich ook gecommitteerd aan het proces om tot oplossingen te komen 
en willen hier ook feitelijk aan bijdragen. 

Ook bestuurlijk was er in 2017 in toenemende mate sprake van een gevoel van urgentie om de 
problematiek op te lossen. Hierbij zijn niet alleen Flevoland en Dronten betrokken, maar ook 
Zeewolde, EIburg en Harderwijk. Onder voorzitterschap van de heer Dijksma is een stuurgroep 
geformeerd die op 15 december 2017 voor het eerst heeft vergaderd. Hierbij waren de 
organisatoren van de evenementen ook aanwezig, enerzijds om hun betrokkenheid ook in dit 
gremium door te trekken en anderzijds om hun specifieke expertise in te brengen. 

Naar aanleiding van de eerste stuurgroep is er op 9 januari 2018 een ambtelijk overleg gevoerd met 
de organisatoren van de evenementen. Daarin zijn de beoogde fysieke maatregelen besproken en 
zijn er afspraken gemaakt voor het vervolg. Hierna heeft er een volgende stuurgroep vergadering 
plaatsgevonden op 25 januari, waarin besluiten zijn genomen over de beoogde oplossingen en het 
vervolgtraject. 

Maatregelen 

Een en ander heeft tot beter inzicht geleid over de omvang van de feitelijke verkeershinder tijdens 
de grote evenementen en de daaraan verbonden veiligheidsaspecten. 
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Ook is duidelijk geworden dat de organisatoren van de evenementen al veel in het werk stellen om 
de verkeershinder terug te dringen en te beheersen en dat zij alleszins bereid zijn om bij te dragen 
aan nieuwe oplossingen. Uiteindelijk is besloten een aantal maatregelen te treffen. 

Om de verkeersdruk te spreiden zal een extra ontsluiting van de parkeerplaats aan de noordzijde 
tegenover het Cerespark door de Provincie Flevoland worden gerealiseerd. Verder wordt vóór 1 juli 
2018 een calamiteitenroute over het Alikruikpad door de gemeente Dronten gerealiseerd, waardoor 
een extra ontsluiting van het evenemententerrein voor hulpdiensten wordt gecreëerd. 

Behalve de realisatie hiervan wordt een aantal andere maatregelen nog onderzocht. Defqon 
onderzoekt of de Strandgapertocht kan worden benut voor pendelbussen in één richting. De 
Provincie zal onderzoeken of de kruising met het kruisend fietsverkeer verantwoord is c.q. of met 
betrekking daartoe maatregelen nodig zijn. Verder onderzoeken Dronten en Flevoland of de 
verlenging van de Bremerbergdijk tot aan de rotonde in combinatie met eenrichtingsverkeer tijdens 
de piekbelasting positieve effecten heeft op de doorstroming en welke randvoorwaarden c.q. 
consequenties aan deze maatregel moeten worden verbonden. 

Een maatregel van een andere orde is verruiming van de openingstijden van Defqon. Het onderzoek 
naar de consequenties van de verruiming van de openingstijden loopt volop, maar vergt zoveel t i jd 
dat dit voor Defqon 2018 niet mogelijk is. Men zet er op in om halverwege 2018 tot een besluit 
hieromtrent te komen, vanzelfsprekend in nauw overleg met de gemeenten in Gelderland aan de 
overzijde van het Veluwemeer. 

Tenslotte zij vermeld dat de organisatoren overwegen om een permanente voetgangersbrug te 
bouwen. De organisatoren zullen een verzoek hiertoe indienen bij de afdeling Infra van de 
Provincie, waarna het benodigde overleg hierover zal starten. 

Vervolg 

De maatregelen die zullen worden gerealiseerd richten zich vrijwel allemaal op de fysieke 
infrastructuur. Hierbij geldt dat dit feitelijk moet worden gezien als symptoombestrijding, het is 
nog veel beter om maatregelen te treffen bij de bron. Dat wil zeggen dat bijvoorbeeld nog meer 
dan al het geval is bezoekers moeten worden gestimuleerd om tot een andere vervoerswijzekeuze 
te komen dan de auto, dat bezoekers (liefst dynamische) reisadviezen moeten krijgen, of ze nu met 
OV reizen of met de eigen auto, dat er dynamische parkeerverwijzing zou moeten plaatsvinden 
(bijvoorbeeld naar de parkeerplaatsen in Harderwijk) etc. Hier zal dan ook een vervolgonderzoek op 
plaatsvinden, hetgeen door Flevoland zal worden geëntameerd. 

Afgesproken is dat de stuurgroep voorlopig twee keer per jaar zal vergaderen, de 1® keer in april 
2018, om de gemaakte afspraken verder af te hechten. In oktober zal worden geëvalueerd en 
worden besproken welke aanvullende maatregelen (waaronder de smart mobilty toepassingen) 
nuttig zijn. Daarbij zal overigens niet alleen specifiek aandacht zijn voor het evenemententerrein 
bij Walibi, maar bijvoorbeeld ook voor het Scouting evenement in Zeewolde. 


